
REFERAT STYREMØTE 21.08.24. 

Oppmøte: Yvonne Haglund, Bettina Myrén, Heidi Linnerud, Marthe Snopestad Jensen, Desirée Suther. 

Ikke til stedet: Kai Petter Olsen, Veronica Signebøen, Ida E. Kristoffersen. 

Referent: Desirée Suther 
 
48/24 - Godkjenning av referat. 

Godkjent. 

 

49/24 - Økonomi og medlemstall 

Det er 326 medlemmer pr. 21.08.2024. Ettersom det har vært arrangert få kurs og aktiviteter, har det 

vært lite inntekter i år. 

Vi har enda ikke budsjett som ble etterspurt på årsmøtet. 

Vi kan søke om tilskudd hos Studieforbundet natur og miljø for kurs vi gjennomfører i klubben. Det er 

derfor viktig at kursene sendes inn til Studieforbundet natur og miljø. 

 

50/24 - Kurs  

Grunnkurset er avlyst.  

Linda Bolstad skal holde nybegynnerkurs i rallylydighet, helgekurs – 2 påmeldte pr. 21.08.2024. 

Michelle Riise Hvistendahl (og eventuelt Beathe Riise) skal holde valpekurs og hverdagslydighetskurs. 

Kurs skal fremover legges ut på både hjemmesiden og som arrangement på Facebook. 

 

51/24 - Instruktørutdannelse trinn 1 NKK. 

Følgende medlemmer har innfridd kravene til NKK trinn 1 instruktørutdannelse, og får støtte til å starte 

Instruktørutdannelse trinn 1 NKK hos Retrieverklubben i Sarpsborg denne høsten: 

Kai Petter Olsen 

Hanne Ødegaard 

Desirée Suther 

 

52/24 – Containere. 

Det er ikke kommet fram til en ny løsning for flytting/forbedring av containerne.  



 

53/24 – Blåbærstevne. 

7 påmeldte hunder og 28 løp pr 07.08.2024. 

 

54/24 - Utleie. 

Vi må rullere på hvem som står til ansvar ved utleie. De som har bankkort handler inn til kiosken, og 

resten av styret rullerer på hvem som har ansvar for huset. Det settes opp en liste på hvem i styret som 

har ansvar for huset ved utleie. Det må sette opp en prisliste som kan legges ut på hjemmesiden. 

Konklusjonen er 1700 kr for bane og klubbhus per dag, og 4000 kr for bane og klubbhus for en helg 

(fredag til søndag).  

 

55/24 – Kiosk. 

Sponsor har forespurt om vi kan reklamere for produktene vi har i kiosken, ved å legge ut bilder på 

sosiale medier.  

Styret bestiller selv inn godbiter fra Alpha Spirit. 

 

56/24 - Ukens aktiviteter. 

Mandag: 

- Rallylydighet kl 18:00 - 20:00 

- Miljøtrening kl 18:00 – 19:30 

- Utstilling kl 18:00 - 19:30 (oddetallsuker) 

- Valpekurs kl 18:00 – 20:00 (02/09-26/09) 

- Hverdagslydighet kl 18:00 – 20:00 (30/09-24/10) 

Tirsdag: 

- Agility kl 18:00 - 20:00 

- LP/lydighet kl 18:00 - 20:00 

- RIK lydighetstrening kl 18:00 - 20:00 

Onsdag: 

- Agility kl 18:00 - 20:00 

- Utstilling kl 18:00 - 19:30 (partallsuker) 



Torsdag: 

- RIK/IGP: Lydighet kl 18:00 - 20:00. C-arbeid / rundering / skudd kl 20 →  

- Valpekurs kl 18:00 – 20:00 (02/09-26/09) 

- Hverdagslydighet kl 18:00 – 20:00 (30/09-24/10) 

Helg: 

Fredag, lørdag og søndag er banen ledig. 

På neste styremøte må det diskuteres om vi skal flytte miljøtrening til en annen dag, fordi det blir mange 

aktiviteter på mandager i høst, samt at det var dårlig med oppmøte på miljøtreningene på mandager i 

våres. 

 

57/24 – Dugnad. 

Dette må gjøres: 

• Bygge stativ rundt søppeldunkene for at de ikke skal blåse over ende. Oppmåling og utregning av 

mengde materialer. Materialene handles inn fra Landbrukslaget. 

• Aktivitetsbanen må fornyes eller fjernes. Forslag til fornying: fargelegge hindrene på 

aktivitetsbanen med knæsje farger. Medlemmene oppfordres til å se om de har noe hjemme 

som kan brukes i aktivitetsbanen. 

• Vedlikehold og rydding ute. 

• Rydde i garasjen. 

• Rakkestad Hundeklubb-skiltet må henges på veggen. Kan Sogneselskapet eller Landbrukslaget 

sponse med lift? 

Dugnadsdatoer: 

• Onsdag og torsdag 18. og 19. September fra kl. 17 begge dager, hvor det serveres lapskaus til 

middag. 

Det skal opprettes arrangement og innlegg på Facebook. 

Drillen eller laderen er ødelagt. Det skal undersøkes om det er laderen som er ødelagt, før det eventuelt 

kjøpes inn en ny drill. 

Det har kommet inn forespørsel om å kjøpe inn et nytt batteri til gresstrimmeren. 

 



 

58/24 – Eventuelt. 

Heidi har søkt om støtte til Norgesmesterskap i Norsk Brukshundsport hvor hun har kvalifisert seg med 

Daya. Det er første i historien at RAHK har en deltager i NM i spor. For å kvalifisere seg må man være 

blant de 15 beste i Norge. Heidi har fått innvilget 3000 kr i støtte, samt en genser med vår logo for å 

reklamere for klubben. 

Måking til vinteren: Vi ønsker samme måkeavtale som vi har hatt tidligere. 

Bruksstigen er ferdig produsert. 

Rallyutstyr: Rallygruppa ønsker to matskåler med lokk og tre tette kjegler med 40-50 cm høyde, i 

henhold til regelverket. Klubben har allerede kjegler som er lagret innendørs, innkjøp av nye kjegler er 

derfor ikke innvilget. Innkjøp av matskålene med lokk har blitt innvilget. 

Søppeldunkene: Som organisasjon har vi ikke lov til å kaste bæsjeposer i restavfallet. Det er kun 

søppeldunkene ved grusbanen og ved inngangen til gressbanen det kan kastes bæsjeposer i. 

Søppeldunkene blir tydelig merket, samt at det blir også lagt ut innlegg på Facebook for å informere 

medlemmene. 

Varene i kiosken (på kjøkkenet) bør fremheves mer. Det bør sees mer på. Styret skal rydde i klubbhuset 

og vil eventuelt ommøblere litt. 

Neste styremøte er satt til 2. September kl. 18. 

 

 


